Minsk

For the first I would like to say just a few words about the history of our town.

Minsk was first mentioned in the chronicles in 1067. Before the Revolution it was a small provincial town. On the 1-st of January 1919 the Byelorussian Soviet Socialist republic was founded and Minsk became its capital. 

Minsk stands on the river Svisloch in the centre of Europe. Its area is about 200 square km and its population is more than 2 mln. people.

During its history Minsk was destroyed many times by the conquerors: by the Tatars in 1505, French troops in 1812, German occupants in 1919 and the fascists in 1941. 

During the Second World War 80% of dwelling houses, all factories and plants and almost all public buildings were ruined and burnt. The fascists killed every 4-th citizen of Belarus. After the SWW practically everyone took part in restoring of the city. The city revived to life as a mythical bird Phoenix.

Minsk is the major industrial centre of Belarus. Its economy is based on machine – building, making of trucks, tractors and electric motors, Refrigerators, TV-sets, and watches are also produces here.

Minsk is also the main educational and cultural centre of our republic with the Academy of Sciences of Belarus, the Belarusian State University and many institutes of higher education and scientific research. There are the best pieces of Belarusian cultural heritage in Minsk such as museums, exhibitions, theatres and so on. Every year on the 3-d of July the citizens of Minsk celebrate the day of Belarus Liberation from fascist’s invaders.

Minsk is beautiful in any season: by the first flowers in spring, by green alleys in summer, by gold trees in fall, by fabulous decoration of snow in winter. 

Belarus is my homeland. .Minsk is my native town - it’s the place where I was born. 

My ancestors also lived here. My great-grandfather died in defense of Minsk during the II –nd World War. 

I hope that my children will also live happily in this beautiful city. 

Перевод текста: Minsk

Для первого я хотел бы сказать только несколько слов об истории нашего города.

Минск был сначала упомянут в хрониках в 1067. Перед Революцией это был маленький провинциальный город. На 1-ом из января 1919 была основана белорусская советская Социалистическая республика, и Минск стал его капиталом. 

Минские стенды на речном Svisloch в центре Европы. Его область - приблизительно 200 квадратных километров, и его население - больше чем 2 mln. людей.

В течение его истории Минск был разрушен много раз завоевателями: татарами в 1505, французские войска в 1812, немецкие жители в 1919 и фашисты в 1941. 

В течение Второй Мировой войны 80 % жилых домов, всех фабрик и заводов и почти все общественные здания были разрушены и сожжены. Фашисты убили каждого 4-ого гражданина Белоруссии. После SWW фактически каждый принял участие в восстановлении города. Город, восстановленный к жизни как мифическая птица Финикс.

Минск - главный индустриальный центр Белоруссии. Его экономика основана на машине – здание, создание из грузовиков, тракторов и электрических двигателей, Рефрижераторов, телевизоров, и часы - также производит здесь.

Минск - также главный образовательный и культурный центр нашей республики с Академией Наук Белоруссии, Белорусского государственного университета и многих институтов высшего образования и научного исследования. Есть лучшие части Белорусского культурного наследия в Минске, типа музеев, выставок, театры и так далее. Каждый год на 3-ьем из июля граждане Минска празднуют день Белорусского Освобождения от захватчиков фашиста.

Минск красив в любой сезон: первыми цветами весной, зелеными переулками летом, золотыми деревьями в падении, невероятным художественным оформлением снега зимой. 

Белоруссия - моя родина. .Minsk - мой родной город - это - место, где я родился. 

Мои предки также жили здесь. Мой прадед умер в защиту Минска в течение II - без обозначения даты Мировая война. 

Я надеюсь, что мои дети будут также жить счастливо в этом красивом городе.

